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Z A P I S N I K 
 

21. redne seje Občinskega sveta Občine Sevnica, 
ki je potekala v sredo, 5. 2. 2025, ob 15.30 uri, 

v Kulturni dvorani Sevnica 
 

 
Prisotni člani občinskega sveta: 
dr. Bahat Vovk Biljana, 
Beci Božidar,  
Groboljšek Božidar,  
Janc Janoš,   
Jazbec Majda,  
Juntez Miro,  
Karlovšek Brigita,  
Knez Vincenc,  
Korene Gregor,  
Kostrevc Rado, 
Kotar Marko 
Kukec Janez,  
Lisec Tomaž, 
Ločičnik Marjan,  
Novšak Tanja,  
Orešnik Ivan, 
Petančič Rok,  
Repovž Boštjan,  
mag. Turk Edvard,  
Zupanc Gorazd,  
Žibert Damjan, 
Žičkar Stanislava,  
Žnidaršič Jernej, 
Žulič Anita. 
 
 
Odsotni člani občinskega sveta:  
Jelančić Ana.  
 
 
Lista prisotnosti je sestavni del zapisnika. 
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Sejo vodi: Srečko Ocvirk, župan Občine Sevnica  
 
Prisotni uslužbenci občinske uprave:  
 
• Jerica Lipec, direktorica 
• Roman Strlekar, vodja Splošne službe 
• mag. Vlasta Marn, vodja Oddelka za finance 
• Roman Perčič, vodja Oddelka za okolje in prostor 
• Vlasta Kuzmički, vodja Oddelka za gospodarske dejavnosti 
• Mojca Sešlar, vodja Oddelka za družbene dejavnosti 
• Neža Nemec, višja svetovalka splošne službe 
• Eva Urh, višja svetovalka splošne službe 
 
 
Prisotni poročevalci: 
• Martin Cerjak,  Medobčinski inšpektorat – Skupni prekrškovni organ občinskih uprav občin  

Bistrica ob Sotli, Brežice, Krško, Radeče in Sevnica k 4. in 5. točki 
• Mojca Pernovšek, direktorica KŠTM Sevnica k 6. točki 
• Ana Ramovš,  Inštitut Antona Trstenjaka za gerontologijo in medgeneracijsko sožitje, 

Ljubljana k 7. točki 
 
 
Prisotni predstavniki medijev: 
Smilja Radi, Posavski obzornik  
Dragana Stankovič, Dolenjski list  
 
 
 
Župan odpre 21. redno sejo.  
 
 
 

Ad 1 
Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 21. redne seje občinskega sveta 

 
Ob začetku seje je prisotnih  23 članov sveta. Župan ugotovi, da je občinski svet sklepčen. 
Župan predlaga dnevni red kot je naveden v vabilu. 
 
Župan odpre razpravo. 
 
Ni razprave. 
 
 
Župan predlaga sprejem dnevnega reda.  
 
PREDLOG SKLEPA:  
Občinski svet je sprejel predlagani dnevni red 21. redne seje  
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Izid glasovanja:  
 
PRISOTNIH: 23 
ZA:  23 
PROTI:  0 

 
 
Sklep je sprejet. 
 
SKLEP: Občinski svet Občine Sevnica je sprejel predlagani dnevni red 21. redne seje. 
 
 
Predlagani dnevni red je sledeč: 
 

1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 21. redne seje občinskega 
sveta 

2. Pregled in potrditev zapisnika 20. redne seje občinskega sveta z dne 18. 12. 2024 
3. Pregled in potrditev zapisnika 3. dopisne seje občinskega sveta, ki je potekala od 

27. 1. 2025 do vključno 29. 1. 2025 (do 11. ure)  
4. Ocena izvajanja občinskega programa varnosti za leto 2024 
5. Letno poročilo o delu medobčinskega inšpektorata, skupnega prekrškovnega 

organa za leto 2024 
6. Predlog Strateškega načrta KŠTM Sevnica za obdobje 2025–2029 
7. Predlog strategije Starosti prijazne občine Sevnica za obdobje 2025–2035 
8. Predlog odloka o proračunu Občine Sevnica za leto 2025 
9. Predlog Letnega programa kulture za leto 2025 
10. Predlog Letnega programa športa za leto 2025 
11. Predlog programa prodaje finančnega premoženja Občine Sevnica za leto 2025 
12. Poročilo o izdanih listinah Občine Sevnica v letu 2024 
13. Predlog mnenja lokalne skupnosti o kandidatki za ravnateljico Glasbene šole 

Sevnica 
 

 
Ad 2 

Pregled in potrditev zapisnika 20. redne seje občinskega sveta z dne 18. 12. 2024 
 
Župan odpre razpravo. 
 
Ni razprave. 
 
PREDLOG SKLEPA:  
Občinski svet Občine Sevnica je potrdil zapisnik 20. redne seje občinskega sveta z dne 18. 12. 
2024. 
 
Izid glasovanja:  
 
PRISOTNIH: 23 
ZA:  23 
PROTI:  0 

 
Sklep je sprejet. 
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SKLEP: Občinski svet Občine Sevnica je potrdil zapisnik 20. redne seje občinskega sveta 
z dne 18. 12. 2024. 
 
 
 

Ad 3 
Pregled in potrditev zapisnika 3. dopisne seje občinskega sveta, ki je potekala od 

27. 1. 2025 do vključno 29. 1. 2025 (do 11. ure) 
 
Župan odpre razpravo. 
 
Ni razprave. 
 
 
PREDLOG SKLEPA: 
Občinski svet Občine Sevnica je potrdil zapisnik 3. dopisne seje občinskega sveta, ki je 
potekala od 27. 1. 2025 do vključno 29. 1. 2025 (do 11. ure). 
 
Izid glasovanja:  
 
PRISOTNIH: 23 
ZA:  23 
PROTI:  0 

 
Sklep je sprejet. 
 
SKLEP:  Občinski svet Občine Sevnica je potrdil zapisnik 3. dopisne seje občinskega 
sveta, ki je potekala od 27. 1. 2025 do vključno 29. 1. 2025 (do 11. ure).   
 
 

Ad 4 
Ocena izvajanja občinskega programa varnosti za leto 2024 

 
 
Uvodno obrazložitev podata: Roman Strlekar, Martin Cerjak 
 
Roman Strlekar, Vodja Splošne službe 
Občinski program varnosti je bil sprejet ob ustanovitvi Medobčinskega inšpektorata v letu 2009 
kot temeljni dokument, v katerem so opredeljena izhodišča za zagotavljanje varnega in 
kakovostnega življenja prebivalcev občin. V skladu z Zakonom o občinskem redarstvu mora 
biti izvajanje občinskega programa varnosti najmanj enkrat letno ocenjevano s strani pristojnih 
občinskih organov. V tem primeru je za oceno pristojen Občinski svet. Ocena izvajanja 
občinskega programa varnosti je bila pripravljena s strani vodje Medobčinskega inšpektorata 
ter posredovana občini v obravnavo in sprejem. 
 
Martin Cerjak, Medobčinski inšpektorat – Skupni prekrškovni organ občinskih uprav občin 
Občinski program varnosti, ki se nanaša na delo medobčinskega inšpektorata in redarstva, se 
sprejema enkrat letno ter vključuje pregled aktivnosti v preteklem letu in načrtovane aktivnosti 
za tekoče leto. V preteklem letu je bil nadzor večinoma izvajan z dvema radarjema, pri čemer 
zaradi prekinitve delovnega razmerja z enim izmed redarjev nove zaposlitve ni bilo mogoče 
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izvesti do konca leta. Nova redarka je pričela z delom in pridobila polna pooblastila šele 
decembra 2024. 
Delo redarstva zajema naloge, določene v občinskem programu varnosti, med katerimi so 
umirjanje prometa, meritve hitrosti, nadzor sprehajalcev psov, nadzor nad posegi na občinskih 
javnih površinah in cestah ter nadzor neregistriranih vozil. Izvedene so bile tudi preventivne 
akcije, zlasti ob začetku šolskega leta pri vseh osnovnih šolah v občini Sevnica, pa tudi druge 
akcije, kot so Pešec, Kolesar in aktivnosti ob dnevu invalidov. 
Elektronski sistem evidentiranja parkiranja EasyPark se vse bolj uveljavlja, pri čemer uporabniki 
sistem vedno bolj upoštevajo, kar pomeni pozitiven premik pri parkiranju v Sevnici. Število 
prekrškov je v okviru večletnega povprečja, pri čemer je bilo zaznano povečanje števila odredb 
za odstranitev neregistriranih vozil. Pri meritvah hitrosti v preteklem letu ni bilo zabeleženih 
ekstremnih prekoračitev, na splošno pa je zaznati upad števila kršitev, povezanih s 
prekoračitvijo hitrosti. 
Glede na trenutno število redarjev ni pričakovati bistvenih sprememb pri nadzoru na območju 
občine Sevnica. Ob upoštevanju pričakovanih sprememb varnostne situacije bi bilo smiselno 
razmisliti o dodatnih zaposlitvah redarjev, še posebej v večjih občinah, kamor sodi tudi Sevnica. 
Kadrovska problematika na področju redarstva ostaja izziv na ravni celotne Slovenije, saj je vse 
manj mladih, ki so pripravljeni opravljati to delo. V prihodnje bi bilo zato potrebno z ustrezno 
kadrovsko politiko sistematično skrbeti za nove kadre. 
 
Župan odpre razpravo. 
 
V razpravi so sodelovali: Rok Petančič, Janez Kukec, Damjan Žibert, Vinko Knez, Stanka Žičkar, 
Ivan Orešnik 
 
Na začetku razprave je bilo izpostavljeno, da je zagotavljanje varnosti ena izmed 
najpomembnejših vrednot, čeprav je na določene grožnje težko vplivati. Trenutno se razpravlja 
predvsem o varnosti, povezani s cestnim prometom in drugimi ukrepi. Predstavljeni program 
ocene izvajanja občinskega programa varnosti je bil opredeljen kot sistematična analiza 
varnostnih razmer, iz katere je razvidno, da se izvaja učinkovit nadzor cestnega prometa, da 
prisotnost redarjev vpliva na vse občane in obiskovalce občine Sevnica ter da se upoštevajo 
prometna pravila in navodila. Kljub temu so še vedno zaznane kršitve, vendar je bilo 
poudarjeno, da jih je zaradi prisotnosti redarske službe manj. Prav tako so bile izpostavljene 
izboljšave, kot je sodelovanje s policijo pri preventivnih ukrepih, pri čemer so bile izpostavljene 
kadrovske omejitve. Podana je bila pobuda svetnikom za podporo pri okrepitvi zaposlovanja 
ter pripravi ne samo letne analize, temveč tudi primerjalne analize s preteklimi leti. V 
nadaljevanju je bila izražena zahvala za podporo. Odgovorjeno je bilo, da zaradi kadrovske 
podhranjenosti sodelovanje s policijo in izvajanje nadzorov ne dosegata optimalne ravni. 
Poudarjeno je bilo, da že sama prisotnost uniformiranih oseb včasih pripomore k večjemu redu 
na cestah. Prav tako je bilo navedeno, da bo izvedena primerjalna analiza preteklih let, ki bo 
posredovana občinskemu svetu. V razpravi je bilo postavljeno vprašanje glede nadzora nad 
lastniki psov in pristojnosti ukrepanja pri izpuščenih psih na podeželju. Omenjeno je bilo, da se 
beleži več prijav, ki se pregledajo in terensko preverijo, pri čemer je poudarjeno, da se nadzor 
lahko izvaja le na javnih površinah. Na zasebnih zemljiščih je za ukrepanje pristojna 
veterinarska inšpekcija. V primerih, kjer je bila problematika večkrat izpostavljena, so bili redarji 
napoteni na teren skupaj z inšpektorjem, kar je pripomoglo k razrešitvi situacije. Predlagano je 
bilo, da bi se v določenih primerih na podeželju lahko že z informativnim povpraševanjem 
ugotovilo, kdo je lastnik psa, ki ogroža udeležence v prometu. 
V nadaljevanju je bilo izpostavljeno, da je bila Medobčinskemu inšpektoratu dodeljena nova 
naloga preverjanja legalnosti objektov, zato je bilo zastavljeno vprašanje o izvajanju tega 
ukrepa. Odgovorjeno je bilo, da redarstvo nima pristojnosti na tem področju, temveč zgolj pri 
ugotavljanju legalnosti nezahtevnih enostavnih objektov v skladu z občinskimi prostorskimi 
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načrti. Opozorjeno je bilo, da je teh primerov vse več, kar je posledica sprememb zakonodaje. 
Izpostavljeno je bilo tudi vprašanje glede mirujočega prometa in odstranjevanja neregistriranih 
vozil. Pojasnjeno je bilo, da se nadzor nad zapuščenimi vozili izvaja na javnih površinah, 
medtem ko na zasebnih zemljiščih redarstvo nima pristojnosti. Zakon določa koncesionarja, ki 
je odgovoren za odstranitev, hrambo in uničenje vozil, pri čemer je bilo poudarjeno, da je takih 
primerov v občini malo, zaradi česar se izvajanje te službe ne izplača. 
Dodatno je bilo postavljeno vprašanje glede ukrepanja na funkcionalnih zemljiščih 
večstanovanjskih stavb. Odgovorjeno je bilo, da pri skupnem lastništvu pristojnosti redarstva 
ni, zato je treba te zadeve reševati preko upravnika stavbe. Izražena je bila pohvala za uvedbo 
aplikacije EasyPark in pohvala zaposleni na Občini Sevnica, Neži Nemec, skrbnici projekta. 
Postavljeno je bilo vprašanje o morebitnih težavah z delovanjem aplikacije. Odgovorjeno je bilo, 
da je bil v dveh letih uporabe zabeležen le en primer nedelovanja aplikacije, ki je bil nemudoma 
rešen. V razpravi je bilo poudarjeno, da redarska služba pomembno prispeva k urejenosti 
prometa, vendar se sooča s kadrovsko podhranjenostjo, saj se obseg nalog povečuje. 
Opozorjeno je bilo, da nekatere naloge, kot so merjenje hitrosti, nadzor nad psi in preverjanje 
legalnosti objektov, sodijo v pristojnost drugih inšpekcij.  
Poudarjeno je bilo, da občinski inšpektorat nima celovitega strokovnega znanja za vsa ta 
področja, vendar so mu naloge kljub temu dodeljene. Na koncu razprave je bilo izpostavljeno 
sistemsko vprašanje prenosa državnih pristojnosti na lokalno raven, kjer občine prevzemajo 
naloge brez dodatnih sistemskih virov. Omenjeni so bili primeri, kot so skupni prekrškovni 
organ, načrtovanje državnih cest in urejanje vodotokov, kjer se od lokalnih skupnosti pričakuje 
izvajanje državnih nalog. Poudarjeno je bilo, da se obseg pristojnosti občinskega inšpektorata 
s časom povečuje, kadrovska zasedba pa ostaja nespremenjena, kar vpliva na privlačnost te 
službe za nove zaposlitve. 
Po zaključeni razpravi župan predlaga sklep. 
 
PREDLOG SKLEPA: 
Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Oceno izvajanja občinskega programa varnosti 
Občine Sevnica za leto 2024. 
 
Izid glasovanja:  
 
PRISOTNIH: 24 
ZA:  24 
PROTI:  0 

 
Sklep je sprejet. 
 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Oceno izvajanja občinskega programa varnosti 
Občine Sevnica za leto 2024. 

 
 

Ad 5 
Letno poročilo o delu medobčinskega inšpektorata, skupnega prekrškovnega organa 

za leto 2024 
 
Uvodno obrazložitev podata: Roman Strlekar in Martin Cerjak. 
 
Roman Strlekar, vodja Splošne službe 
V skladu z Odlokom o ustanovitvi Medobčinskega inšpektorata je določeno, da mora 
predstojnik enkrat letno poročati o delu v preteklem letu. Poročilo je bilo županom občin 
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ustanoviteljic posredovano sredi januarja 2025, prav tako je bilo dostavljeno Občini Sevnica in 
vključeno v gradivo. Skladno s prakso je bilo to poročilo predloženo tudi v seznanitev 
Občinskemu svetu Občine Sevnica. 
 
Martin Cerjak, Medobčinski inšpektorat – Skupni prekrškovni organ občinskih uprav 
občin 
V razpravi so bila že pri prejšnji točki obravnavana nekatera vprašanja v zvezi z delom redarske 
službe in inšpekcijskega nadzora. Število področij nadzora Medobčinskega inšpektorata se širi, 
pri čemer ostajajo glavne kršitve povezane z občinskimi cestami, opustitvijo vzdrževanja ob 
cestah, predvsem vegetacije, ter nepravilnim odlaganjem in ločevanjem odpadkov. V Sevnici 
je zaznano tudi pogosto brskanje po odpadkih, pri čemer policija pomaga pri odkrivanju 
kršiteljev in posreduje predloge za prekrškovne postopke. Vendar ostaja težava v neplačevanju 
glob, saj so kršitelji pogosto prejemniki socialnih transferjev, ki so izvzeti iz izvršbe. Kot ključna 
težava inšpekcijskih služb je bilo ponovno izpostavljeno pomanjkanje kadrov glede na obseg 
nadzora. Kljub temu se vse prijave in ugotovitve s terena redno obravnavajo in se izvajajo 
ustrezni postopki. Na določenih področjih je opazen napredek, zlasti pri zasebnikih glede 
vzdrževanja vegetacije in skrbi za preglednost cest, medtem ko se stanje pri odlaganju 
odpadkov, zlasti v dveh večjih romskih skupnostih, ne izboljšuje. Manj je tudi kršitev v zvezi s 
posegi v občinske ceste, kar kaže na pozitivne premike pri nadzoru v določenih segmentih. 
 
Župan odpre razpravo. 
 
V razpravi so sodelovali: Gregor Korene, Rok Petančič, Ivan Orešnik 
 
Uvodoma je bila izpostavljena tematika prevzetih pristojnosti, obravnavana že pri prejšnji točki. 
Poudarjeno je bilo, da je reorganizacija v ustavi predvidena od leta 2004, vendar ni bila 
dokončana. Izpostavljeno je bilo, da ima država pristojnost prenosa državnih nalog na lokalne 
institucije, kot je Medobčinski prekrškovni organ, vendar niso določeni viri financiranja. Zato je 
bilo poudarjeno, da je smiselno razpravljati o ustrezni razdelitvi pristojnosti in financiranja na 
občinski ravni. Ocenjeno je bilo, da bi jasnejša določitev regij omogočila pridobitev sredstev in 
ustrezno kadrovsko okrepitev Medobčinskega inšpektorata. 
 
Iz poročila je bilo razvidno, da obstaja kadrovski primanjkljaj, zato je bilo zastavljeno vprašanje 
o možnosti spremembe sistematizacije za zaposlitev nadzornikov ali inšpektorjev namesto 
redarjev. Nadalje je bilo izpostavljeno, da je bilo v poročilu omenjeno sodelovanje z občinami 
ustanoviteljicami. Poudarjeno je bilo, da se vsako leto poroča na občinski seji, vendar je bilo 
ugotovljeno, da sta bili v preteklem obdobju izvedeni le dve koordinaciji, v občinah Brežice in 
Krško, pri čemer je bilo zastavljeno vprašanje, zakaj koordinacija ni bila izvedena tudi v Sevnici. 
Prav tako je bilo izpostavljeno, da je bilo izvedenih več preventivnih akcij v sodelovanju s 
policijo, večinoma v Krškem in Brežicah, zato je bilo vprašano, zakaj podobne aktivnosti niso 
bile izvedene tudi v Sevnici. Nadalje je bilo izpostavljeno, da se v Brežicah redno izvaja nadzor 
tovornega prometa, pri čemer je bilo postavljeno vprašanje, zakaj takšen nadzor ni izveden tudi 
v Sevnici.  
Odgovorjeno je bilo, da so koordinacije določene dvakrat letno in se izmenjujejo med občinami. 
V letu 2024 sta bili koordinaciji izvedeni v Krškem in Brežicah, v letu 2023 pa v Sevnici in 
Radečah. Pojasnjeno je bilo, da se na koordinacijah obravnavajo vsa relevantna vprašanja v 
povezavi z delom Medobčinskega inšpektorata ter zahtevami občin. Glede sodelovanja s 
policijo je bil poudarjen neformalni dogovor o delitvi dela, pri čemer Medobčinski inšpektorat 
obravnava mirujoči promet, policija pa skrbi za javni red in mir. Skupne akcije so bile izvedene, 
vendar v Sevnici v preteklem letu niso potekale zaradi kadrovskih omejitev. Izražena je bila 
namera po dodatnih dogovorih za več tovrstnih sodelovanj. Obrazloženo je bilo, da ena izmed 
oblik koordinacije vključuje tudi socialnovarstveni sosvet, kjer sodeluje več institucij, vključno s 
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SPO, z namenom zagotavljanja varnega bivanja v občini. Izpostavljeno je bilo, da je bil v prejšnji 
točki prevelik poudarek na prometu. Predlagano je bilo, da se oceni vpliv ukrepov in glob ter 
njihova izterljivost. Ugotovljeno je bilo, da ostaja 20 % glob neizterjanih, kljub večjemu številu 
izterjav v letu 2024.  
Pojasnjeno je bilo, da neplačane globe po določenem postopku preidejo na FURS, pri čemer 
izterjava pri socialnih transferjih ni možna, posledično pa globe po desetih letih zapadejo. 
Opozorjeno je bilo na tveganje povečanja drobne kriminalitete zaradi neizterjanih glob in 
zakonodajnih pomanjkljivosti. Poudarjeno je bilo, da se pristojnosti redarstva sčasoma širijo. 
Problematika dolgoročne strategije je bila že obravnavana na preteklih koordinacijah, pri čemer 
je bilo ugotovljeno, da zahteva ustrezna finančna in kadrovska sredstva. V nadaljevanju je bila 
izpostavljena tabela iz poročila o meritvah hitrosti prometa. Pojasnjeno je bilo, da so bile lokacije 
izbrane v dogovoru z občinsko upravo. Izpostavljeno je bilo, da je že bil predlagan dvig omejitve 
hitrosti na eni izmed lokacij. Podan je bil predlog za razpršitev meritev hitrosti po celotni 
Sevnici, saj se sklepa, da je lažje oglobiti voznike na mestih z nižjo omejitvijo. Odgovorjeno je 
bilo, da se meritve izvajajo na problematičnih lokacijah. Naprava za merjenje hitrosti je v 
najemu, kar predstavlja visok strošek, zato se preventivne meritve ne izvajajo. Pojasnjeno je 
bilo, da se na določenih lokacijah beležijo stalne kršitve, pri čemer bi povečanje omejitve hitrosti 
lahko vodilo v dodatna prekoračenja. Opozorjeno je bilo, da je hitrost eden ključnih dejavnikov 
prometnih nesreč. Dodatno je bilo obrazloženo, da so lokacije meritev določene tudi na podlagi 
pritožb občanov. Poudarjeno je bilo, da razprava ni podpora hitri vožnji, temveč poziv k širšemu 
premisleku o omejitvah hitrosti in njihovi smiselnosti glede na primerljive ceste. 
 
UGOTOVITVENI SKLEP:  
Občinski svet Občine Sevnica se je seznanil z Letnim poročilom o delu medobčinskega 
inšpektorata, skupnega prekrškovnega organa za leto 2024 
 
Izid glasovanja:  
 
PRISOTNIH: 24 
ZA:  24 
PROTI:  0 

 
Sklep je sprejet. 
 
 

Ad 6 
Predlog Strateškega načrta KŠTM Sevnica za obdobje 2025- 2029 

 
 
Uvodno obrazložitev poda Mojca Pernovšek. 
 
Mojca Pernovšek, direktorica KŠTM Sevnica 
Strateški načrt zavoda za obdobje 2025–2029 temelji na zakonodajnih zahtevah, nacionalnih, 
regionalnih in lokalnih razvojnih strategijah ter analizi preteklih uspehov in izzivov zavoda. 
Dokument služi kot srednjeročni razvojni načrt, ki vključuje programske in organizacijske 
usmeritve, investicije, vzdrževanje in kadrovski načrt. Pri oblikovanju strategije se upoštevajo 
kadrovski in finančni viri, zato se vsako leto pripravijo vsebinski in finančni načrti, ki jih potrdi 
ustanovitelj.  
Poslanstvo zavoda ostaja usmerjeno v spodbujanje razvoja na področjih organizacije prireditev, 
promocije, podpore projektom in razvoja infrastrukture. Ključnega pomena je sodelovanje z 
lokalnimi organizacijami, ustanoviteljem ter nacionalnimi in mednarodnimi partnerji. V 
kadrovskem načrtu je predvideno ohranjanje števila zaposlenih z možnostjo vključevanja novih 
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oblik dela, zmanjševanja stroškov in krepitve kompetenc zaposlenih. Poseben poudarek je na 
digitalizaciji, novih pristopih organizacije dela ter spodbujanju medsebojnega sodelovanja in 
timskega dela. 
Zavod upravlja več objektov, med drugim grad, Lutrovsko klet, Ajdovski gradec, kulturno 
dvorano, športne dvorane, bazen, turistično-informacijski center, kmečko tržnico, mladinski 
center in večgeneracijski center. Poleg izvedbe programov se zagotavlja tudi ustrezno 
vzdrževanje teh objektov, optimizacija odpiralnih časov in dostopnost za različne ciljne skupine. 
V prihodnje se načrtujejo izboljšave dostopnosti za gibalno in slušno ovirane osebe ter 
trajnostno upravljanje objektov v skladu z okoljskimi standardi. 
Na področju turizma in promocije se načrtuje širitev digitalnih platform in promocijskih kanalov 
ter izboljšanje spletnih strani zavoda. Razvijajo se novi turistični produkti, nadgrajuje se 
kolektivna blagovna znamka in krepijo aktivnosti na področju sejmov in promocije lokalne 
ponudbe. Zavod si prizadeva za večjo prepoznavnost kulturnih, športnih in mladinskih 
programov ter za izboljšanje informiranosti obiskovalcev. 
Na področju kulturne dejavnosti se nadaljuje podpora nesnovni kulturni dediščini ter razvijajo 
novi programski koncepti in digitalni pristopi. Na področju športa se daje poudarek dostopnosti 
športnih objektov, večji vključenosti različnih skupin prebivalcev ter izboljšanju sodelovanja z 
lokalnimi športnimi društvi. Pri mladinski dejavnosti se nadaljujejo programi za aktivno 
preživljanje prostega časa mladih, spodbujanje prostovoljstva in krepitev kompetenc mladih. 
Večgeneracijski center se bo razvijal v smeri večje vključitve ranljivih skupin, izvajanja 
programov za družine, otroke, starejše in migrante ter zagotavljanja vseživljenjskega učenja. 
Nadaljevali se bodo programi za krepitev duševnega zdravja, jezikovni tečaji, računalniška 
izobraževanja in druge aktivnosti, prilagojene potrebam lokalne skupnosti. 
Zavod bo v prihodnjem obdobju nadaljeval aktivnosti, usmerjene v razvoj trajnostnih 
programov, spodbujanje lokalne identitete in izboljšanje kakovosti življenja v občini. V ospredju 
ostajajo povezovanje različnih sektorjev, trajnostno upravljanje virov in krepitev partnerstev na 
vseh ravneh. 
 
Stališče odborov: 
 
Tanja Novšak, predsednica odbora za gospodarstvo in kmetijstvo 
Odbor za gospodarstvo kmetijstvo se je seznanil s strateškim načrtom KŠTM Sevnica za 
obdobje 2025–2029 in predlaga občinskemu svetu, da poda pozitivno mnenje k predlaganemu 
strateškemu načrtu.  
 
Rado Kostrevc, predsednik odbora za družbene dejavnosti 
Odbor za družbene dejavnosti je obravnaval predlog Strateškega načrta KŠTM Sevnica za 
obdobje 2025–2029 in predlaga občinskemu svetu, da poda pozitivno mnenje k predlaganemu 
strateškemu načrtu.  
 
Predsednik doda, da so člani odbora v razpravi podali nekaj predlogov, izraženo je bilo tudi 
razočaranje, da strateškega načrta na seji odbora ni predstavila direktorica.  
 
Župan odpre razpravo.  
 
V razpravi so sodelovali: Dejan Žibert, Tomaž Lisec, Marko Kotar, Rok Petančič, Stanka Žičkar, 
Brigita Karlovšek, Gregor Korene 
 
Poudarjeno je bilo, da se je na seji odbora razpravljalo o selitvi skladišča, saj je predvidena 
obnova Slomškovega doma. Pri tem je bilo izpostavljeno, da se pričakuje pomoč ustanovitelja 
pri iskanju rešitve. Prav tako je bilo omenjeno, da je načrtovan nakup dodatnega šotora, ki bo 
namenjen oddaji v najem in bo enakih dimenzij kot obstoječi. Postavljeno je bilo vprašanje, 
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kako bo zagotovljen prevoz obeh šotorov. Izpostavljena je bila tudi potreba po boljši evidenci 
najema šotorov, saj v preteklosti ni bila zagotovljena ustrezna razpoložljivost, kar je povzročilo 
težave pri organizaciji dogodkov. 
V odgovoru je bilo pojasnjeno, da se vprašanje selitve skladišča aktivno rešuje v sodelovanju z 
ustanoviteljem. Med obravnavanimi možnostmi je tudi premik skladišča v Loko. Če bo 
primanjkovalo prostora, se bodo iskale dodatne rešitve. Glede novega šotora je bilo pojasnjeno, 
da občina sodeluje pri prijavi na razpis za pridobitev dodatne opreme, kar vključuje stojnice, 
degustacijski šotor in oder. Tako bo omogočeno, da organizatorji prireditev pridobijo opremo 
brez visokih stroškov najema. 
Pojasnjeno je bilo, da je obstoječ šotor trenutno nameščen na prikolici, ki bo v prihodnje 
potrebovala zamenjavo. Transport in skladiščenje šotorov sta del letnih načrtov, o katerih se 
vsako leto razpravlja z občino. Trenutno še ni konkretne rešitve za prevoz novega šotora, 
vendar se pričakuje, da bo zagotovljena ob pomoči vseh deležnikov. 
Glede najema šotorov je bilo poudarjeno, da se vsako leto ob koncu leta objavi razpis, pri čemer 
imajo prednost občinske in humanitarne prireditve. Občasno pride do podvajanja terminov, kar 
je v lanskem letu povzročilo dodatne stroške zaradi potrebe po hitri selitvi šotora z ene 
prireditve na drugo. V letošnjem letu takih težav ni bilo, z izjemo festivala, ki je bil prestavljen 
zaradi drugega dogodka. 
V nadaljevanju razprave je bilo izpostavljeno vprašanje gradnje dodatnih garderob v športni 
dvorani ter pokritja bazena. Opozorjeno je bilo na potrebo po natančnejših finančnih ocenah 
za vse načrtovane projekte, saj je pomembno zagotoviti realno izvedljivost investicij. 
V odgovoru je bilo pojasnjeno, da so prostorske rešitve za širitev športnih objektov že vključene 
v prostorski načrt. Prav tako se vsako leto pripravlja nabor investicij, ki jih nato ovrednotijo in 
uskladijo z ustanoviteljem glede na prioritete. Glede pokritja bazena je bilo poudarjeno, da je 
smiselno preučiti možnosti ogrevanja vode v začetku sezone, saj izkušnje iz drugih občin 
kažejo, da podaljševanje sezone v september ni ekonomsko upravičeno. 
V razpravi so bila izpostavljena tudi vprašanja glede turizma. Opozorjeno je bilo, da javni zavodi, 
ki se ukvarjajo s turistično dejavnostjo, delujejo v okviru javnih služb, kjer so omejene možnosti 
za stimulacijo zaposlenih. Poudarjeno je bilo, da turistični sektor potrebuje večjo fleksibilnost in 
možnost nagrajevanja uspešnosti, kar je v trenutnem sistemu oteženo. 
Odgovorjeno je, da zavod večinoma opravlja javne naloge, medtem ko je obseg tržne 
dejavnosti omejen. Pri tem je bilo izpostavljeno, da je financiranje javnega in tržnega dela jasno 
ločeno, pri čemer tržna dejavnost ne prinaša zadostnega dobička za sistem nagrajevanja 
zaposlenih. 
Glede razvoja turizma je bilo izpostavljeno, da je pomembno še naprej spodbujati promocijo 
kraja in privabljanje obiskovalcev. Predlagano je bilo, da se bolj izkoristi povezava z znanimi 
osebnostmi, kot je prva dama ZDA, ter da se okrepijo prizadevanja za vključitev lokalne 
dediščine v širše promocijske aktivnosti. 
Odgovorjeno je bilo, da so bile že izvedene aktivnosti, kot so dnevi odprtih vrat, degustacije 
lokalnih dobrot in predstavitev novih turističnih produktov. Prav tako se načrtuje priprava 
razstave o zgodovini kraja v sodelovanju s strokovnimi institucijami. 
V razpravi so bila obravnavana tudi vprašanja o uporabi javnih prostorov za kulturne in 
umetniške dejavnosti. Opozorjeno je bilo, da se v nekaterih primerih umetnikom zaračunava 
najem prostorov, kar je v nasprotju s prakso v drugih občinah, kjer so javni prostori na voljo 
brezplačno. 
Odgovorjeno je bilo, da je zavod pri oblikovanju cenika upošteval zakonske zahteve glede 
uporabe javnih prostorov. Pri tem je bilo pojasnjeno, da so nekatere postavke subvencionirane, 
za določene vrste razstav pa se upošteva tudi strošek priprave gradiva in promocije dogodkov. 
Zaključeno je bilo, da se bo proučila možnost prilagoditve pravilnika, zlasti v smeri večje 
dostopnosti javnih prostorov za lokalne umetnike in društva. 
 
Druge razprave ni.  
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PREDLOG SKLEPA: 
Občinski svet Občine Sevnica je podal pozitivno mnenje k Strateškemu načrtu KŠTM Sevnica 
za obdobje 2025 - 2029. 
 
PRISOTNIH: 23 
ZA:  23 
PROTI:  0 

 
Sklep je sprejet. 
 
SKLEP: Občinski svet Občine Sevnica je podal pozitivno mnenje k Strateškemu načrtu 
KŠTM Sevnica za obdobje 2025 - 2029. 
 
 
 

Ad 7 
Predlog strategije Starosti prijazne občine Sevnica za obdobje 2025–2035 

 
 
Uvodno obrazložitev podata: Mojca Sešlar in Ana Ramovš. 
 
Mojca Sešlar, vodja oddelka za družbene dejavnosti 
V prejetem gradivu je priložen strateški dokument, ki predstavlja predlog strategije za starosti 
prijazno občino Sevnica za obdobje 2025–2035. Gradivo obsega tudi pomembno študijo, ki 
služi kot ključna priloga k strategiji. Izpostavljeno je bilo, da se občina, tako kot številne druge 
skupnosti v Sloveniji in Evropi, sooča z demografskimi spremembami, ki prinašajo nove izzive 
in priložnosti. Demografska analiza kaže, da se bo delež starejših prebivalcev v prihodnjih 
desetletjih znatno povečal, pri čemer trenutno 22 % občanov presega starost 65 let, do leta 
2050 pa bo ta delež presegel 30 %. Hkrati se zmanjšuje delež mladih in delovno aktivnih 
prebivalcev, kar vpliva na gospodarstvo, socialne storitve in celotno skupnost. 
Izpostavljeno je bilo, da ima občina dolgo tradicijo skrbi za starejše, saj so bili že v letu 1952 
vzpostavljeni domovi za starejše ter sistemsko urejena pomoč na domu, ki deluje že 26 let. 
Pojasnjeno je bilo, da je bila priprava strategije potrebna zaradi ocene trenutnega stanja 
starejših v občini, potrebe po odzivu na staranje prebivalstva ter prizadevanja za izboljšanje 
kakovosti življenja starejših. 
Predstavljeni so bili štirje ključni koraki metodologije priprave strategije. Prvi korak je vključeval 
analizo obstoječega stanja, pri čemer je bilo ugotovljeno, katere storitve so že na voljo in katere 
so še potrebne. V ta namen je bila ustanovljena delovna skupina desetih članov, ki se je razširila 
s predstavniki krajevnih skupnosti, nevladnih organizacij in starejšimi občani. Drugi korak je 
zajemal načrtovanje strategije, ki vključuje dolgoročne cilje, prioritetne ukrepe ter letni načrt 
aktivnosti. Tretji korak je bil osredotočen na uresničevanje strategije skozi izvajanje letnih 
načrtov, četrti pa na evalvacijo in spremljanje napredka. 
Pojasnjeno je bilo, da so bili pri pripravi strategije uporabljeni trije viri podatkov: mnenja 
občanov in deležnikov, javno dostopni statistični podatki ter strokovna spoznanja Inštituta 
Antona Trstenjaka in izkušnje drugih občin. V procesu priprave strategije je bila izvedena 
anketa s 119 izpolnjenimi vprašalniki, poleg tega so člani delovne skupine opravili intervjuje s 
starejšimi občani različnih življenjskih okoliščin. 
Opredeljenih je bilo osem ključnih področij strategije: storitve zdravstva in oskrbe, socialna 
vključenost in družabno življenje starejših, medgeneracijsko sožitje, informiranje in digitalno 
opismenjevanje, mobilnost, materialna preskrbljenost in varnost, infrastruktura ter celostni 
razvoj občine na področju staranja. Na podlagi teh področij so bili oblikovani ključni cilji in 
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ukrepi. Med ključnimi cilji so bili izpostavljeni: vzpostavitev celovitega sistema dolgotrajne 
oskrbe, da bi starejši lahko čim dlje ostali v domačem okolju; spodbujanje zdravega in aktivnega 
staranja, vključno z zmanjševanjem osamljenosti ter organizacijo različnih programov; krepitev 
medgeneracijskega sodelovanja z vključevanjem mladih in starejših v skupne projekte; 
prilagoditev infrastrukture in izboljšanje mobilnosti, vključno s prilagoditvijo javnih površin, 
bivalnih prostorov ter izboljšanjem dostopnosti javnega prevoza. 
Med ključnimi ukrepi za prvo petletno obdobje je bila izpostavljena uvedba dnevnega varstva 
za starejše, ki bi dopolnjevalo obstoječe storitve oskrbe na domu. Poudarjeno je bilo, da 
storitve, kot je dnevno varstvo, trenutno predstavljajo velik strošek za posameznike, zato bo 
potrebno najti ustrezne rešitve. Prav tako je bilo izpostavljeno, da bo potrebna promocija 
poklicev v dolgotrajni oskrbi ter organizacija usposabljanj za oskrbovalce. Nadalje so bili 
obravnavani ukrepi za vzpostavitev medgeneracijskih točk, gradnjo oskrbovanih stanovanj in 
prilagoditev javnih površin. Posebej je bilo poudarjeno, da mora vključujoča družba temeljiti na 
medgeneracijskem sodelovanju in usklajenih odnosih med vsemi generacijami. 
 
Na koncu je bila izrečena zahvala vsem sodelujočim pri pripravi strategije, vključno z delovno 
skupino, svetniki, predsedniki krajevnih skupnosti in drugimi deležniki, ki so s svojim 
prispevkom pomagali oblikovati strategijo. Izpostavljeno je bilo, da se s sprejetjem strategije 
šele začenja delo, zato bo v prihodnje ključno nadaljnje sodelovanje pri njenem uresničevanju. 
 
Ana Ramovš,  Inštitut Antona Trstenjaka za gerontologijo in medgeneracijsko sožitje, 
Ljubljana 
Ključno pri oblikovanju strategije je, da se celostno poskrbi za starajočo se populacijo v občini 
Sevnica. Pogosto se pri razmišljanju o starejših osredotočamo predvsem na institucionalno 
oskrbo v domovih za starejše, ki pa dejansko zajema le okoli en odstotek prebivalstva občine. 
Približno tri odstotke starejših prejema oskrbo na domu, medtem ko več kot dvajset odstotkov 
živi aktivno in zdravo staranje. Strategija zato zajema celovit pristop, ki vključuje različne ravni 
podpore in ukrepov za zagotavljanje kakovostnega življenja starejših. Posebno je bilo 
poudarjeno, da mora biti strategija integrirana z drugimi načrti in strategijami občine, saj 
dolgotrajna oskrba ni osamljeno področje, temveč zahteva povezovanje različnih sektorjev. 
Strategija je oblikovana kot desetletni okvir s cilji in podcilji, pri čemer so konkretni ukrepi bolj 
podrobno opredeljeni za prvo petletno obdobje. Pri njeni pripravi je bil ključen celosten pristop, 
ki je temeljil na treh vidikih: izhajanju iz obstoječih praks in virov, upoštevanju želja in potreb 
starejših ter usklajevanju ukrepov z razpoložljivimi možnostmi. V dokumentu je podrobno 
opredeljen mehanizem za spremljanje in uresničevanje strategije. Za to bo skrbela lokalna 
akcijska skupina, ki jo je možno dopolnjevati, in koordinator za področje dolgotrajne oskrbe. 
Skupaj bosta bdela nad izvajanjem strategije in zagotavljala, da ta ne ostane le na papirju, 
temveč se dejansko uresniči. V ta namen so predvideni letni načrti, ki iz prioritetnih ukrepov 
prve petletke določajo konkretne aktivnosti za posamezno leto. Ti načrti omogočajo sprotno 
prilagajanje in zagotavljajo učinkovito izvajanje strategije v praksi. Poudarjeno je bilo, da je 
strategija nastala na podlagi poglobljene analize in vključevanja različnih deležnikov. Ključna je 
bila tudi anketa med občani ter izkušnje drugih občin, ki se soočajo s podobnimi izzivi. V letnih 
načrtih so predvidene aktivnosti, ki neposredno odgovarjajo na identificirane prednostne 
ukrepe, kar bo omogočilo ciljno in učinkovito izvajanje strategije. Zaključeno je bilo s 
poudarkom na pomenu nadaljnjega sodelovanja vseh vključenih deležnikov pri izvajanju 
strategije, saj bo njena uspešnost odvisna od skupnih prizadevanj občine, lokalnih skupnosti in 
organizacij ter samih starejših občanov. 
 
Stališče odbora: 
Rado Kostrevc, predsednik Odbora za družbene dejavnosti 
Odbor za družbene dejavnosti je obravnaval predlog strategije Starosti prijazne občine Sevnica 
za obdobje 2025–2035, ki vključuje tudi Študijo staranja in medgeneracijskega sožitja v občini 
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Sevnica ter Letni načrt aktivnosti za leto 2025, na dokument nima pripomb in ga predlaga 
Občinskemu svetu Občine Sevnica v sprejem.  
 
Župan odpre razpravo. 
 
V razpravi so sodelovali: Boštjan Repovž, Ivan Orešnik, Edvard Turk, Marjan Ločičnik, Tanja 
Novšak, Rok Petančič, Marko Kotar 
 
Na začetku razprave je bila izražena pohvala glede pripravljenega gradiva, pri čemer je bilo 
izpostavljeno, da strategija ni ovrednotena v smislu kadrovskih potreb. Odgovorjeno je bilo, da 
so v strategiji določeni prioritetni ukrepi, opredeljeni izvajalci ter kazalniki, dodatno pa so 
mehanizmi vključeni v prvi letni načrt. Poudarjeno je bilo, da bo letni načrt vsako leto določal 
konkretne kazalnike za evalvacijo in spremljanje napredka. 
 
V nadaljevanju je bilo pohvaljeno, da je strategija dobro zastavljena. Izpostavljeno je bilo, da je 
bila prvotna oblika pomoči na domu, ki je potekala preko CSD, zelo učinkovita, vendar jo želi 
država prestrukturirati, kar prinaša nove izzive. Poudarjeno je bilo, da brez ustreznih kadrov 
strategije ne bo mogoče uresničiti, saj plačna reforma ni izboljšala položaja ključnih kadrov. 
Izražena je bila skrb glede financiranja oskrbe starejših, saj so stroški visoki, pokojnine pa nizke. 
Predlagano je bilo, da se v strategijo vključi ozaveščanje mladih o pomenu družine, saj so otroci 
ključni pri skrbi za starše. Opozorjeno je bilo, da se trenutno rešujejo le posledice, ne pa vzroki 
te problematike. Izpostavljeno je bilo tudi, da število starejših hitro narašča, kar pomeni, da 
mora okolje zagotoviti primerno kakovost življenja tudi po 65. letu. Predlagano je bilo, da bi 
morali prostori za druženje starejših obstajati tudi po krajevnih skupnostih, saj se vse ne more 
odvijati zgolj v mestih. Omenjena je bila pomembnost prostovoljstva, pri čemer je bilo 
navedeno, da je KS Blanca že začela iskati primeren prostor za starejše. Predlagano je bilo tudi 
prilagajanje občinskih razpisov za financiranje društev, ki skrbijo za starejše.  
Obrazloženo je bilo, da so v strategiji zajeti bistveni problemi in da je evropska problematika 
pomanjkanja kadrov resna, saj bo delež starejših nad 80 let strmo naraščal. Izpostavljeno je 
bilo, da so lokalni oskrbovalci najbolj primerni, vendar jih je treba ustrezno plačati in 
izobraževati. Poudarjena je bila tudi pomembnost vzgoje in izobraževanja otrok glede skrbi za 
starejše ter vključevanje šol in vrtcev v ta proces. Prostovoljstvo je bilo ponovno izpostavljeno 
kot ključen izziv, saj so se generacije prostovoljcev spremenile.  
Izpostavljeno je bilo, da so dolge čakalne dobe za namestitev v domovih za starejše in pomoč 
na domu resna težava. Podprta je bila ideja o dnevnem varstvu za starostnike, pri čemer je bilo 
opozorjeno, da je za to potreben ustrezen prostor in kader. Izražena je bila skrb, da v nekaterih 
nevladnih organizacijah zaposleni nimajo ustreznih kompetenc za delo s starostniki, zlasti 
dementnimi osebami.  
Odgovorjeno je bilo, da je oblikovanje delovne skupine za to področje predvideno v prvem 
letnem načrtu dolgotrajne oskrbe, pri čemer bo treba zagotoviti finančno vzdržnost in ustrezne 
kadre. Omenjena je bila tudi razprava na evropski ravni o priznavanju neformalnih 
oskrbovalcev, ki so doma skrbeli za starejše, kot potencialne poklicne oskrbovalce.  
V razpravi je bilo poudarjeno, da se vsi staramo, zato mora biti strategija temeljito premišljena 
in učinkovita. Pohvaljeno je bilo celovito zastavljanje strategije ter vključenost vseh ključnih 
deležnikov, vključno z nevladnimi organizacijami, zdravstvenimi in socialnimi službami ter 
lokalno skupnostjo. Izpostavljeno je bilo, da so cilji strategije dobro opredeljeni, pri čemer je 
bilo opozorjeno na potrebo po bolj konkretni finančni opredelitvi ukrepov in določitvi kazalnikov 
uspešnosti. Omenjena je bila vloga zasebnega sektorja pri gradnji oskrbovanih stanovanj ter 
potreba po večji digitalni vključenosti starejših.  
Pojasnjeno je bilo, da so ključni viri financiranja oskrbe starejših ministrstva, ZZZS in 
zdravstvene institucije, pri čemer občine delujejo kot koordinatorji in dopolnjujejo financiranje 
iz občinskih proračunov. Razprava je bila ocenjena kot izredno pomembna, saj omogoča javno 
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predstavitev strategije in ozaveščanje javnosti o skrbi za starejše. Poudarjeno je bilo, da mora 
strategija vključevati povezovanje vseh deležnikov in virov, da bo učinkovita in trajnostna. Na 
koncu je bilo dodano, da je pomembno, da so letni načrti konkretizirani, z jasnimi kazalniki 
uspešnosti. Pojasnjeno je bilo, da so ukrepi razdeljeni na enostavne, kompleksne, hitre in 
strateške, kar omogoča njihovo učinkovitejše izvajanje in financiranje. Poudarjeno je bilo, da je 
evalvacija ključna za spremljanje napredka in učinkovitosti strategije, saj brez jasnih kazalnikov 
ni mogoče meriti dejanskega učinka ukrepov. 
 
PREDLOG SKLEPA: 
Občinski svet Občine Sevnica je sprejel strategijo Starosti prijazne občine Sevnica za 
obdobje 2025 – 2035, ki vključuje tudi Študijo staranja in medgeneracijskega sožitja v 
občini Sevnica ter Letni načrt aktivnosti za leto 2025. 
 
Izid glasovanja:  
 
PRISOTNIH: 24 
ZA:  24 
PROTI:  0 

 
Sklep je sprejet. 
 
SKLEP:   
Občinski svet Občine Sevnica je sprejel strategijo Starosti prijazne občine Sevnica za 
obdobje 2025 – 2035, ki vključuje tudi Študijo staranja in medgeneracijskega sožitja v 
občini Sevnica ter Letni načrt aktivnosti za leto 2025. 
 
 

Ad 8 
Predlog odloka o proračunu Občine Sevnica za leto 2025 

 
Uvodno obrazložitev podajo župan in vodje oddelkov  
 
Srečko Ocvirk, župan 
Konec novembra 2024 je bil obravnavan osnutek predloga proračuna Občine Sevnica za leto 
2025. Po obsežni in vsebinski razpravi je bil pripravljen predlog proračuna, ki je prilagojen 
ugotovljenim vsebinskim usmeritvam ter upošteva nova dejstva, ki so se v tem času spremenila. 
V predlogu proračuna so bile opredeljene vsebinske spremembe, ki izhajajo iz razprave, hkrati 
pa so bile vključene tudi spremembe na strani financiranja. Te spremembe so povezane s 
prilagoditvami povprečnine, državnih virov, razpisnih sredstev ter ocen prihodkov iz davčnih, 
nedavčnih in drugih virov. Posledično so bile v proračun vnesene nove postavke in dodatni 
elementi, kot so navedeni v obrazložitvi. 
Predlog proračuna je bil dopolnjen z vsemi zakonsko obveznimi dokumenti ter podrobno 
vsebinsko obrazložen. Med ključnimi dokumenti je tudi Načrt razvojnih programov, ki 
opredeljuje nadaljnje aktivnosti in projekte v prihodnjih letih. 
Pripravljeni proračun je bil podrobno predstavljen delovnim telesom občinskega sveta, vse 
spremembe pa so bile usklajene skozi razprave in analizirane v procesu priprave proračuna. 
 
mag. Vlasta Marn, vodja oddelka za finance  
Proračun je temeljni akt, s katerim se sprejema finančni okvir občine za prihodnje leto. Odlok 
vključuje vse sestavine proračunskih dokumentov, pri čemer so ključni splošni in posebni del 
ter načrt razvojnih programov. V proračunskem gradivu so vse priloge sistematično urejene, 
kar omogoča preglednost. 
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V odloku je vključena sprememba, ki izhaja iz preteklih let, in sicer omejitev prerazporejanja 
sredstev znotraj proračuna. Ta sprememba je bila uvedena na podlagi usmeritev Ministrstva 
za finance, ki je pri pregledu občinskih proračunov opozorilo na neustreznost prejšnje ureditve, 
ki je omogočala neomejeno prerazporejanje sredstev. Nova ureditev določa jasnejše omejitve, 
vendar se ne pričakuje večjih težav pri izvrševanju proračuna in prerazporeditvah sredstev. 
Proračunsko gradivo je obsežno in kompleksno ter pripravljeno na podlagi aplikacije, 
prilagojene za občinske proračune. V uvodnem delu so navedene vse spremembe, ki so bile 
vključene v predlog proračuna od njegove predstavitve konec novembra 2024 do priprave 
končnega gradiva. Vsebinsko obrazložitev sprememb bodo podrobneje predstavili posamezni 
sodelavci. 
V letu 2025 je predvideno zadolževanje v višini 2,3 milijona evrov za izvajanje projektov, 
vključenih v proračun. Med večjimi investicijami so vzdrževanje občinskih objektov, energetska 
sanacija stavbe občinske uprave, projekt kolesarske povezave, ureditev kanalizacije in čistilne 
naprave v Loki, za kar bo potrebnih 659.000 evrov lastnih sredstev. 
Skupni prihodki proračuna za leto 2025 znašajo 27.859.829 evrov, medtem ko so skupni 
odhodki predvideni v višini 29.537.311 evrov. Razlika na odhodkovni strani se delno pokriva z 
zadolževanjem, upoštevano pa je tudi stanje sredstev na računu ob zaključku leta, ki znaša 
878.730 evrov in vključuje sredstva občinskega proračuna ter proračune krajevnih skupnosti. 
V proračunu je predviden dvig enkratne denarne pomoči ob rojstvu otroka za 100 evrov, tako 
da bo ta pomoč znašala 500 evrov. Priložen je tudi načrt ravnanja s finančnim in stvarnim 
premoženjem, ki je neposredno povezan s prihodki in odhodki občine ter terja ločen sklep. 
Iz investicijskih transferov in odhodkov proračuna za leto 2025 izhaja, da ti predstavljajo 41 % 
celotnega proračuna. Posamezni projekti so v dokumentu sistematično prikazani. Tekoči 
odhodki predstavljajo 25 % in so povezani z obveznimi nalogami občine, ki imajo prednost pri 
financiranju. Velik delež proračuna, 34 %, predstavljajo tekoči transferi. 
Na prihodkovni strani proračuna največji delež predstavljajo davčni prihodki, pri čemer 
povprečnina in dohodnina tvorita pomemben del financiranja občine. Kljub rahlemu upadu 
števila prebivalcev je predviden dvig teh prihodkov. Transferni prihodki predstavljajo 24 % in 
vključujejo sredstva iz državnih in evropskih virov za financiranje projektov. Nedavčni prihodki 
predstavljajo 11 % in izhajajo iz komunalnega prispevka, koncesijskih dajatev ter drugih virov. 
Predlagani proračun je bilančno uravnotežen. V nadaljevanju bodo sodelavci podrobneje 
predstavili posamezne spremembe, ki so ključne za razumevanje in izvajanje proračuna. 
 
Mojca Sešlar, vodja oddelka za družbene dejavnosti  
Proračun za leto 2025 vključuje več novih projektov in prilagoditev, ki izhajajo iz aktualnih 
potreb in načrtovanih investicij. Med pomembnejšimi novostmi je vključitev projekta 
satelitskega urgentnega centra, ki bo umeščen v obstoječi objekt v Sevnici. Center bo obsegal 
površino 209 m², Ministrstvo za zdravje pa je zagotovilo financiranje v višini 1.281.350 evrov 
brez DDV. Zdravstveni dom Sevnica usklajuje dokumentacijo, gradbeno dovoljenje je že 
pridobljeno, trenutno pa poteka revizija projekta v skladu z novimi pravilniki in normativi za 
organizacijo satelitskih urgentnih centrov. 
V okviru zdravstvenega področja je predvidena tudi vzpostavitev heliporta, ki zahteva soglasje 
Zavoda za varstvo kulturne dediščine in Ministrstva za kulturo. Po pridobitvi potrebnih soglasij 
in dokončanju projektne dokumentacije bo stekla izvedba. 
Pri grajskih hlevih so sredstva povečana izključno za izdelavo projektne dokumentacije. Gre za 
projekt rušitve dveh traktov, sanacijo opornega zidu in obnovo trakta, ki se ne ruši. Če bo 
potrebna nujna sanacija zaradi slabega stanja objekta, bodo ukrepi prilagojeni. 
Na področju športne infrastrukture je v proračun dodana nova postavka za športne površine v 
Orehovem, kjer je območje po prostorskih aktih že namenjeno športnim dejavnostim. Na 
pobudo prebivalcev in v okviru participativnega proračuna se bo pripravila idejna zasnova za 
ureditev igrišča za nogomet, otroškega igrišča in drugih športnih površin. Po pridobitvi mnenj 
in soglasij se bo izvedba projekta lahko izvajala fazno. 
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Med večje infrastrukturne projekte v šolstvu sodi dograditev Osnovne šole Sava Kladnika 
Sevnica. Šola se že dlje časa sooča s prostorsko stisko, zlasti zaradi poddimenzionirane 
kuhinje, jedilnice in prostora za pouk tehnike ter zagotavljanja dodatne strokovne pomoči. V 
proračunu so predvidena sredstva za pripravo projektne dokumentacije, dozidava pa bo 
umeščena v območje obveznega hodnika proti šoli Ane Gale, kjer je trenutno neizkoriščen 
prostor. 
Načrtovana je tudi izgradnja igrišča pri Osnovni šoli Boštanj, ki je druga največja osnovna šola 
v občini, a nima ustreznih športnih površin. Občina je v postopku dogovarjanja z lastniki o 
odkupu zemljišč na vzhodni strani šole, kjer bo umeščeno novo igrišče. Projektna 
dokumentacija bo pripravljena po sklenitvi dogovorov. Igrišče bo v primerljivem obsegu kot pri 
Osnovni šoli Sava Kladnika Sevnica, vključevalo bo 150-metrsko atletsko stezo in vse potrebne 
športne površine za izvajanje osnovnošolskega programa. 
Na področju dolgotrajne oskrbe se občina pripravlja na implementacijo nove zakonodaje. V 
skladu z zakonom, ki naj bi začel veljati sredi leta 2025, bo potrebno vzpostaviti organizacijsko 
mrežo izvajanja storitev dolgotrajne oskrbe. Trenutno potekajo pogovori s potencialnimi 
izvajalci, pri čemer je ključni izziv zagotavljanje zadostnega števila kadrov. Pomoč na domu bo 
še naprej organizirana, vendar bo v prihodnosti predvidena preoblikovanje izvajalca. 
Dolgotrajna oskrba na domu predstavlja nadgradnjo zdravstvenih storitev, pri čemer trenutno 
ni jasnih podzakonskih aktov, ki bi določali obseg kadrovskih potreb in število uporabnikov. 
Zaradi nejasnosti na državni ravni bo izvajanje teh storitev v letu 2025 še vedno prilagojeno 
trenutnemu sistemu. Dodatne informacije in usmeritve s strani Ministrstva za solidarno 
prihodnost se pričakujejo na prihajajočem sestanku, kjer bodo podana pojasnila o organizaciji 
in financiranju dolgotrajne oskrbe. 
Predvideni projekti in spremembe v proračunu odražajo aktualne potrebe občine in 
zagotavljajo nadaljnji razvoj infrastrukture na področjih zdravstva, šolstva, športa ter socialnega 
varstva. 
 
Roman Strlekar, vodja splošne službe 
V proračunu so bile na podlagi novembrske razprave izvedene določene korekcije. Na 
področju plač je predvideno neznatno povečanje sredstev, vendar končni finančni učinki 
plačne reforme še niso znani. Projekcija je bila pripravljena na podlagi podatkov za december, 
pri čemer so bila upoštevana napredovanja zaposlenih, izvedena konec preteklega leta, ter 
predlog kadrovskega načrta, ki je priložen proračunskemu gradivu. 
Povečanje števila zaposlenih izhaja iz dejstva, da se je obseg nalog in zakonskih obveznosti 
občinske uprave v zadnjih letih znatno povečal, število zaposlenih pa ostaja nespremenjeno. 
Kljub temu, da občinske uprave, vključno z Občino Sevnica, že dalj časa beležijo težave pri 
pridobivanju ustreznega kadra, ostaja dejstvo, da so delovna mesta v javni upravi vse bolj 
strokovno zahtevna, hkrati pa manj privlačna s finančnega vidika. 
Na področju investicijskega vzdrževanja objektov je bila odprta nova proračunska postavka za 
energetsko sanacijo občinske stavbe, kjer so predvidena sredstva za obnovo fasade in strehe. 
Dodan je bil tudi projekt protihrupnih ukrepov na strelišču Radna, saj je bilo v novembrski 
razpravi izpostavljeno, da je treba nadaljevati z ukrepi, predlaganimi v študiji. Za leto 2025 je 
predvidenih 30.000 evrov za izvedbo enega od ukrepov. 
Sredstva za investicijsko vzdrževanje pokopališč in mrliških vežic so bila nekoliko povečana, 
saj so potrebe na večjih pokopališčih vse večje. Vse investicije ne bodo mogle biti realizirane, 
vendar bodo posamezni projekti vsaj delno izvedeni ali zaključeni. Projektantska ocena 
investicije v mrliško vežico Rovišče je pokazala potrebo po razdelitvi investicije na dve 
proračunski leti – polovica sredstev bo zagotovljena v letu 2025, druga polovica pa v letu 2026. 
Za pridobivanje zemljišč je bil povečan prihodek v višini 50.000 evrov, kar je konkretno 
prikazano v načrtu pridobivanja zemljišč. 
 
Roman Perčič, vodja oddelka za okolje in prostor  
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V obdobju od novembrske obravnave do današnje seje so bile v proračunu izvedene določene 
prilagoditve in dopolnitve. Požarna taksa se je povečala za 5.000 evrov, kar pomeni enak 
znesek dodatnih prihodkov v proračunu. 
Na področju gradnje pločnikov je bila predvidena izvedba pločnika v Pevcih. Sprva je bilo v 
proračunu načrtovanih 100.000 evrov, vendar je projektantska ocena za prvo fazo izvedbe, ki 
vključuje križišče in pločnik, ocenjena na 240.000 evrov. Projektna dokumentacija je že 
pripravljena, vendar bo potrebna revizija. 
Projekt rondo Radna je v zaključni fazi projektiranja, pri čemer bo prav tako potrebna revizija, 
kot je bilo pred kratkim ugotovljeno. Poleg tega je bila nekoliko povečana vrednost 
kategorizacije občinskih cest za 10.000 evrov. Postopek kategorizacije se bo pričel v letu 2025, 
krajevne skupnosti pa so že soglašale s predlogi kategorizacije. 
Na področju vodovodnih sistemov so predvideni stroški za povezovanje posameznih sistemov, 
saj gre za stare vodovodne povezave. Projektna dokumentacija za drugo fazo urejanja 
Sevnične v lanskem letu ni bila dokončana, zato je zaključek predviden letos. 
Sredstva za rušenje objektov so bila povečana z 50.000 evrov na 100.000 evrov. Predvideno 
je rušenje dveh objektov – enega v Krmelju in objekta nekdanjega sadjarstva v Loki pri Zidanem 
Mostu. Za oba objekta je potrebno pridobiti kulturnovarstvene pogoje, nato pa bo izvedena 
odločitev o vrstnem redu rušitev. 
Nova postavka je predvidena za ureditev gospodarske javne infrastrukture na severozahodni 
strani gradu. Gre za zemljišče v lasti Sklada kmetijskih zemljišč, kjer so bile nekatere parcele 
že prodane, zato bo občina pripravila projektno dokumentacijo. 
Sredstva za investicijsko vzdrževanje javne razsvetljave so povečana za 36.000 evrov, pri 
čemer se bo nadaljevalo z nameščanjem solarnih svetilk ob pešpoti ob Savi na območju Loke. 
Dodatna sredstva so bila prerazporejena tudi za redno vzdrževanje lokalnih cest. V proračunu 
za leto 2024 je bilo že vključeno 30.000 evrov za cesto Šentjanž–Glino, vendar projekt ni bil 
realiziran, zato je bil prenesen v letošnji proračun. 
Za zbirni center Sevnica je bilo zagotovljenih dodatnih 10.000 evrov, saj je Komunala Sevnica 
v lanskem letu izvedla akcijo zbiranja salonitne kritine. Stroški ravnanja s temi odpadki so bili 
obračunani s strani CERODA. 
V skladu s pogodbo o sofinanciranju med RAZVOJNO AGENCIJO POSAVJE in občinami je 
bilo v okviru Načrta za okrevanje in odpornost predvideno 5.000 evrov za občino Sevnica. 
Skupaj je na tem področju predvideno povečanje odhodkov za 375.000 evrov. Spremembe so 
bile predhodno obravnavane tudi z Odborom za okolje in prostor. 
Glede načrta razvojnih programov so bili dodatno vključeni projekti za prihodnja leta, in sicer: 
Apnenik–Novigrad (100.000 evrov) v letu 2026, Lukovec–Poganjka (100.000 evrov) v letu 
2027, Zgornje Vodale–Marendol (50.000 evrov) v letu 2027, Veliki Cirnik–Hrastovica (50.000 
evrov) v letu 2026 in 2027, Kal–Podkraj–Svinsko (50.000 evrov) v letu 2027, Črni Potok–Križ 
(50.000 evrov) v letih 2026 in 2027. 
S temi spremembami se naslavlja večje število pobud glede cestne infrastrukture, pri čemer 
se zagotavlja tudi postopno načrtovanje izvedbe posameznih projektov. 
 
Vlasta Kuzmički, vodja oddelka za gospodarske dejavnosti  
Na oddelku za gospodarske dejavnosti od predloga proračuna do današnje obravnave ni bilo 
večjih sprememb, sta pa bili izvedeni dve – ena finančna in ena vsebinska. 
Vsebinska sprememba se nanaša na sredstva za podjetništvo, kjer je bilo že v predlogu 
proračuna namenjenih 104.000 evrov. V pripravi je prenovljen pravilnik za gospodarstvo, ki 
upošteva pravila de minimis in prenovljene ukrepe. Kljub temu, da kvota sredstev ni bila 
povečana, je bil znotraj obstoječih sredstev uveden nov ukrep sofinanciranja najemnin v starem 
mestnem jedru. Pravilnik bo obravnavan na naslednji seji občinskega sveta skupaj z vsemi 
ostalimi ukrepi. 
Finančna sprememba se nanaša na vključitev projekta ELEVATE v proračun oddelka. Občina 
Sevnica je pridobila triletno sofinanciranje v okviru Interreg skladov, skupni proračun projekta 
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znaša 170.000 evrov, pri čemer 80 % prispeva sklad. Znesek je bil razdeljen na triletno obdobje, 
v proračun za leto 2025 je bilo vključeno 24.000 evrov. 
V okviru projekta ELEVATE bo občina izvedla pilotni projekt za izboljšanje dostopnosti javnih 
prostorov za ranljive skupine, pri čemer poteka sodelovanje z Oddelkom za družbene 
dejavnosti. Podrobnejša vsebina projekta bo še natančno opredeljena. 
 
Stališča odborov: 
Rok Petančič, predsednik Odbora za finance in proračun 
Predlagano stališče, ki se glasi: Odbor za finance je na svoji 7. redni seji, dne 28. 1. 2025, 
obravnaval predlog Odloka o proračunu Občine Sevnica za leto 2025, nanj nima pripomb in ga 
predlaga Občinskemu svetu Občine Sevnica v obravnavo in sprejem, po temeljiti vsebinski 
razpravi ni bilo izglasovano in ni bilo sprejeto.  
 
Rado Kostrevc, predsednik Odbora za družbene dejavnosti 
Predlagano stališče, ki se glasi: Odbor za družbene dejavnosti je na svoji 11. redni seji, dne 27. 
1. 2025, obravnaval predlog Odloka o proračunu Občine Sevnica za leto 2025 za področje 
družbenih dejavnosti, nanj nima pripomb in ga predlaga Občinskemu svetu Občine Sevnica v 
obravnavo in sprejem, po temeljiti vsebinski razpravi ni bilo izglasovano in ni bilo sprejeto.  
 
Marjan Ločičnik, predsednik Odbora za okolje in prostor 
Odbor za okolje in prostor je (soglasno) sprejel stališče, da se predlog Odloka o proračunu 
Občine Sevnica za leto 2025 v navedeni obliki posreduje v obravnavo in sprejem Občinskemu 
svetu Občine Sevnica. 
 
Tanja Novšak, predsednica Odbora za gospodarstvo in kmetijstvo 
Odbor za gospodarstvo in kmetijstvo je (soglasno) sprejel stališče, da se je seznanil s 
predlogom Odloka o proračunu Občine Sevnica za leto 2025, nanj nima pripomb, ga podpira 
in v navedeni obliki posreduje v sprejem Občinskemu svetu Občine Sevnica. 
 
Župan nato seznani članice in člane sveta o prejemu dveh amandmajev. Poudari, da so bili 
amandmaji podani na klop, zato ne bodo v celoti prebrani. Nato predstavi stališče glede prvega 
prejetega amandmaja:  
Članica sveta Stanka Žičkar je amandma vložila na odboru za finance. Je uravnotežen, tako 
finančno kot vsebinsko, posledično je tudi izvedljiv. Predlagano je zmanjšanje splošne 
proračunske rezervacije za 10.000 evrov in povišanje sredstev za ta znesek za izpeljavo 
dogodka v okviru MSOSa oziroma Študentskega kluba Sevnica.  
Drug amandma je vložila Svetniška skupina SDS. Predlagano je povečanje sredstev za tekoče 
vzdrževanje cestnih in obcestnih površin za 300.000 evrov, povečanje sredstev za delovanje 
združenj na področju ljubiteljske kulture za 10.000 evrov, povečanje sredstev za transferje v 
športne dejavnosti za 10.000 evrov, zmanjšanje materialnih stroškov urada župana na področju 
oglaševalskih storitev za 10.000 evrov in zmanjšanje transferov neprofitnim organizacijam za 
10.000 evrov. Predlagano je povečanje prihodkov od prodaje stanovanj in objektov za 185.000 
evrov, povečanje prihodkov od prodaje stavbnih zemljišč za 20.000 evrov in da povečanje 
prihodkov od komunalnih prispevkov za 75.000 evrov. Nekatere predlagane spremembe 
posegajo v strukturo proračuna: prodaja občinskih stanovanj ni v načrtu. Trenutno so vsa 
neprofitna stanovanja zasedena. V njih bivajo upravičenci, ki izpolnjujejo kriterije za neprofitna 
stanovanja, so korektivni element na področju sociale in spodbuda mladim družinam. Na 
razpolago so še 3 kadrovska stanovanja, s katerimi upravlja Zdravstveni dom Sevnica. Prodaja 
teh stanovanj ni smiselna. Nadalje ocena višine prihodkov iz naslova komunalnega prispevka 
temelji na izkušnjah in na ocenah gospodarske in ostale aktivnosti v sevniški občini. V letu 2024 
je bilo za 345.000 evrov prihodkov od komunalnega prispevka, kar opravičuje planiran znesek 
v letu 2025 – 350.000 evrov. Predlagan dvig za 75.000 evrov se ocenjuje kot previsok. Za 
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stavbna zemljišča je predlagan dvig prihodkov za 20.000 evrov. Prodaja stavbnih zemljišč je 
odvisna od razmer na trgu. Obseg prodaje v proračunu temelji na ocenah in dosedanjem 
interesu po nakupu zemljišč. Nerealna ocena lahko tudi tukaj pomeni težave. Predlagan 
amandma je torej izvedljiv v nekem delu, predstavlja pa določena tveganja in posega v 
stanovanjsko politiko Občine Sevnica. Župan zato izrazi zadržke in odsvetuje sprejem. K 
obrazložitvam povabi tudi predlagatelje: 
 
Stanka Žičkar 
Amandma je utemeljen z dvema argumentoma. Prvi je ta, da ne gre le za največji projekt v 
občini, ampak za največji koncertni projekt v celotni regiji Posavje. Organizirata ga dve 
mladinski društvi – Študentski klub Sevnica, ki ima redne prihodke, in MSOS, ki se financira 
izključno preko razpisov. Celotna organizacija poteka na prostovoljni ravni, brez zagotovljenih 
stalnih sredstev. 
Drugi argument, j, da je Sevnica ena redkih občin v Sloveniji, če ne celo edina, ki ima svoj 
mladinski svet, ki je društvo v javnem interesu, a nima urejenega sistemskega financiranja. 
Zaradi tega MSOS deluje zgolj s sredstvi iz razpisov, kar pomeni, da včasih nimajo niti za 
osnovne stroške, kot je elektrika. Študentski klub jim sicer pomaga, imajo tudi lep prostor, a 
brez dodatne podpore obstaja tveganje, da bo MSOS sčasoma prenehal delovati. Mladi v teh 
društvih niso več tako aktivni, razen v Študentskem klubu, drugod pa je situacija slabša. Zato 
predlagam, da damo mladim spodbudo in jim omogočimo, da sodelujejo pri sofinanciranju 
takšnih velikih projektov. 
Projekt je v osnovi kulturne in turistične narave. Gre za dogodek, ki bo v Sevnico v enem 
vikendu privabil približno 2500 ljudi, kar ni malo. Organizacija takšnega projekta zahteva 
ogromno dela in tudi veliko finančnih sredstev. Stroškovnik jasno kaže, da tudi če bi prodali 
vse vstopnice, bi še vedno ostalo približno 20.000 evrov primanjkljaja. Seveda se bodo mladi 
trudili pridobiti donatorje, prosili za podporo, ampak mislim, da bi morala tudi lokalna skupnost 
stopiti zraven in pomagati. 
Nagovorjeni so bili tudi predsedniki krajevnih skupnosti, za povezovanje in pridobivanje 
dodatnih sredstev, da se projekt resnično podpre. Želja je, da bi se tovrstni mladinski projekti 
nadaljevali tudi v prihodnjih letih.  
Pomembno je, da se mladim da priložnost, da se učijo, rastejo in vidijo, da imajo podporo. Čez 
nekaj let bodo oni sedeli v tem občinskem svetu in sprejemali odločitve.  
 
Gregor Korene, Svetniška skupina SDS 
Prej predstavljen amandma svetniška skupina v celoti podpira.  
Za ta vložen amandma svetniška skupina meni, da je realen in uravnotežen. Vključuje tri ključne 
predloge, ki se nanašajo na ljubiteljsko kulturo, financiranje programov športa ter transferje za 
mladinsko dejavnost. Cilj predloga je zagotoviti bolj sistematičen pristop k financiranju teh 
področij. Pomembno je omogočiti več vsebin in dogajanja, da bi se mladi aktivneje vključevali 
ter kulturniki dobili ustrezno podporo. Če želimo mladim ponuditi priložnosti za ustvarjanje in 
udejstvovanje, je treba zagotoviti tudi ustrezna sredstva. Predlagano povišanje za 10.000 evrov 
je namenjeno prav temu – dolgoročnemu razvoju teh programov. 
V razpravi o cestni infrastrukturi, ki je potekala konec novembra, je bilo izpostavljeno, da so 
določeni odseki v slabem stanju. Kljub tem ugotovitvam se v osnutku proračuna na določenih 
postavkah predvideva zmanjšanje sredstev. Treba je odgovorno poskrbeti tudi za ta del, saj je 
za enakomeren razvoj občine ključna tudi ustrezna cestna infrastruktura. Čeprav si želimo 
vlaganj tudi v druge projekte, je treba zagotoviti, da se osnovna infrastruktura ne zanemari. 
Predlagani dvig sredstev je namenjen prav temu. 
Glede komunalnega prispevka in stanovanjske politike je treba upoštevati, da so cene 
stanovanj trenutno visoke, zato je smiselno opraviti revizijo potreb in ugotoviti, kaj je nujno in 
kaj ne. Pomembno je tudi premišljeno ravnanje z nepremičninami v lasti občine, saj lahko 
učinkovito upravljanje prinese dodatna sredstva. 
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Če želimo v občino privabiti mlade in jih spodbuditi k angažiranju v lokalnem okolju, moramo 
zagotoviti pogoje za gradnjo in razvoj. Na dolgi rok to pomeni tudi večji izkupiček iz komunalnih 
prispevkov, kar je pomemben vir prihodkov občine. Proračun kot celota je usmeritev, ki ji 
moramo slediti. Jasno je, da vseh projektov ni mogoče izvesti takoj, vendar je ključno, da se 
zastavljeni cilji postopoma uresničujejo. 
Zato svetniška skupina prosi za podporo temu amandmaju, saj meni, da je upravičen, pošten 
do občanov in uravnotežen. 
 
Župan odpre razpravo glede amandmajev. Ni razprave, zato župan predlaga glasovanje o 
amandmajih. 
 
AMANDMA 1 (Stanka Žičkar): 
 
Pri uporabniku 3000 Župan 
se znotraj PPP 18- KULTURA, ŠPORT IN NEVLADNE ORGANIZACIJE 
znotraj GP - 1803 Programi v kulturi 
POVEČA kvota 
za PPR - 18039003 Ljubiteljska kultura 
na PP 18305 - Transferi neprofitnim organizacijam 
in podkontu 412000 - Tekoči transferi neprofitnim organizacijam in ustanovam 
za 10.000 €. 
 
Pri uporabniku 3000 Župan 
se znotraj PPP 23 - INTERVENCIJSKI PROGRAMI IN OBVEZNOSTI 
znotraj GP 2303 - Splošna proračunska rezervacija 
ZMANJŠA kvota 
za PPR - 23039001 Splošna proračunska rezervacija za PP 2341O Splošna proračunska 
rezervacija 
ZA K6 409000 Splošna proračunska rezervacija 
za 10.000 €. 
 
Izid glasovanja:  
 
PRISOTNIH: 24 
ZA:  22 
PROTI:  0 

 
Amandma je sprejet. 
 
 
AMANDMA 2 (Svetniška skupina SDS): 
 
Pri uporabniku 4003 - Oddelek za okolje in prostor se 
v okviru področja proračunske porabe 13 - PROMET, PROMETNA INFRASTRUKURA IN 
KOMUNIKACIJE 
v okviru glavnega programa 1302 - Cestni promet in infrastruktura 
v okviru podprograma 13029001 - Upravljanje in tekoče vzdrževanje občinskih cest  
na PP 13401 - Tekoče vzdrževanje cest in obcestnih površin in 
podkontu 402503 - tekoče vzdrževanje drugih objektov 
poveča za 300.000 €. 
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Pri uporabniku 4004 - Oddelek za družbene dejavnosti se 
v okviru področja proračunske porabe 18 - KULTURA, ŠPORT IN NEVLADNE ORGANIZACIJE 
v okviru glavnega programa 1803 - Programi v kulturi 
v okviru podprograma 18039003 - Ljubiteljska kultura 
na PP 18411 - Delovanje združenj na področju ljubiteljske kulture 
in podkontu 412000 - Tekoči transferi nepridobitnim organizacijam in ustanovam 
poveča za 10.000 €. 
 
Pri uporabniku 4004 - Oddelek za družbene dejavnosti se 
v okviru področja proračunske porabe 18 - KULTURA, ŠPORT IN NEVLADNE ORGANIZACIJE 
v okviru glavnega programa 1805 - Šport in prostočasne aktivnosti 
v okviru podprograma 18059001 - Programi športa 
na PP 18420 – Transferi za športne dejavnosti 
in podkontu 412000 Tekoči transferi nepridobitnim organizacijam in ustanovam 
poveča za 10.000 €. 
 
Pri uporabniku 4004 - Oddelek za družbene dejavnosti se 
v okviru področja proračunske porabe 18 - KULTURA, ŠPORT IN NEVLADNE ORGANIZACIJE 
v okviru glavnega programa 1805 - Šport in prostočasne aktivnosti 
v okviru podprograma 18059002 - Programi za mladino 
na PP 18430 - Transferi za mladinsko dejavnost 
in podkontu 41200 Tekoči transferi nepridobitnim organizacijam in ustanovam 
poveča za 10.000 €. 
 
Pri uporabniku 3000 - Župan se 
v okviru področja proračunske porabe 01 - POLITIČNI SISTEM 
v okviru glavnega programa 0101 - Politični sistem 
v okviru podprograma 01019003 - Dejavnost župana in podžupanov 
na PP 01302 – Materialni stroški urada župana 
na kontu 402006 - Oglaševalske storitve in objave 
zmanjša za 10.000 €.  
 
Pri uporabniku 3000 - Župan se 
v okviru področja proračunske porabe 18 - KULTURA, ŠPORT IN NEVLADNE ORGANIZACIJE 
v okviru glavnega programa 1803 - Programi v kulturi 
v okviru podprograma 18039003 - Ljubiteljska kultura 
na PP 18305 - Transferi neprofitnim organizacijam  
na kontu 412000 - Tekoči transferi organizacijam in ustanovam 
zmanjša za 10.000 €. 
 
Pri uporabniku 3000 - Župan se 
v okviru področja proračunske porabe 23 - INTERVENCIJSKI PROGRAMI IN OBVEZNOSTI 
v okviru glavnega programa 2303 - Splošna proračunska rezervacija 
v okviru podprograma 23039001 - Splošna proračunska rezervacija 
na PP 23410 - Splošna proračunska rezervacija  
na kontu 409000 - Splošna proračunska rezervacija 
zmanjša za 30.000 €. 
 
Pri konto K2-72 Kapitalski prihodki se 
v okviru K3-720 Prihodki od prodaje osnovnih sredstev 
v okviru K4- 7200 Prihodki od prodaje zgradb in prostorov 
v okviru K6-720001 Prihodki od prodaje stanovanjskih objektov in stanovanj 
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poveča za 185.000 €. 
  
Pri kontu K2-72 Kapitalski prihodki se 
v okviru K3-722 Prihodki od prodaje zemljišč in neopredmetenih sredstev 
v okviru K4-7221 Prihodki od prodaje stavbnih zemljišč 
v okviru K6-722100 Prihodki od prodaje stavbnih zemljišč 
poveča za 20.000€. 
  
Pri kontu K2-71 Nedavčni prihodki se 
v okviru K3-714 Drugi nedavčni prihodki 
v okviru K4-7141 Drugi nedavčni prihodki 
v okviru K6-714105 Prihodki od komunalnih prispevkov 
poveča za 75.000€ 
 
Izid glasovanja:  
 
PRISOTNIH: 24 
ZA:  11 
PROTI:  0 

 
Amandma je sprejet. 
 
Nato župan predlaga glasovanje o sklepu o proračunu Občine Sevnica za leto 2025 in ostalih 
sklepih v zvezi s proračunom.  
 
PREDLOG SKLEPA: 
Občinski svet Občine Sevnica je sprejel proračun Občine Sevnica za leto 2025 z dvema 
amandmajema in Odlok o proračunu Občine Sevnica za leto 2025. 
 
Izid glasovanja:  
 
PRISOTNIH: 24 
ZA:  24 
PROTI:  0 

 
Sklep je sprejet. 
 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Sevnica je sprejel proračun Občine Sevnica za leto 2025 z dvema 
amandmajema in Odlok o proračunu Občine Sevnica za leto 2025. 
 
 
PREDLOG SKLEPA: 
Občinski svet je sprejel Načrt ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Sevnica za leto 
2025, ki zajema Načrt pridobivanja nepremičnega premoženja Občine Sevnica za leto 2025 in 
Načrt razpolaganja z nepremičnim premoženjem Občine Sevnica za leto 2025. 
Pridobivanje  nepremičnega  premoženja  se  načrtuje  v  orientacijski  vrednosti  356.548,73 
EUR, razpolaganje  z  nepremičnim  premoženjem  pa se  načrtuje  v  orientacijski  vrednosti  
214.625,22 EUR.  
V primeru spremenjenih prostorskih potreb, ki jih ni bilo mogoče določiti ob pripravi načrta 
ravnanja iz 1. člena tega sklepa ali ob nepredvidenih okoliščinah na trgu, ki narekujejo hiter 
odziv, se lahko sklepajo pravni posli, ki niso predvideni v veljavnem načrtu ravnanja z 
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nepremičnim premoženjem. Skupna vrednost poslov iz prejšnjega odstavka lahko znaša največ 
20 % skupne vrednosti načrtov iz prejšnjega člena, to je največ 114.234,79 EUR. 
 
Pred glasovanjem Gregor Korene predlaga spremembo oziroma dopolnitev sklepa glede na 
vsebino potrjenega amandmaja. Župan pojasni, da sprememba v tem trenutku ni mogoča, se 
pa načrt ravnanja z nepremičnim premoženjem tekom leta dopolnjuje. Zadeva bo torej 
primerno urejena in ustrezno formulirana z naslednjo spremembo. Sledi glasovanje o 
predlaganem sklepu. 
 
Izid glasovanja:  
 
PRISOTNIH: 24 
ZA:  24 
PROTI:  0 

 
 
Sklep je sprejet. 
 
SKLEP: 
Občinski svet je sprejel Načrt ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Sevnica za 
leto 2025, ki zajema Načrt pridobivanja nepremičnega premoženja Občine Sevnica za 
leto 2025 in Načrt razpolaganja z nepremičnim premoženjem Občine Sevnica za leto 
2025. 
Pridobivanje  nepremičnega  premoženja  se  načrtuje  v  orientacijski  vrednosti  
356.548,73 EUR, razpolaganje  z  nepremičnim  premoženjem  pa se  načrtuje  v  
orientacijski  vrednosti  214.625,22 EUR.  
V primeru spremenjenih prostorskih potreb, ki jih ni bilo mogoče določiti ob pripravi 
načrta ravnanja iz 1. člena tega sklepa ali ob nepredvidenih okoliščinah na trgu, ki 
narekujejo hiter odziv, se lahko sklepajo pravni posli, ki niso predvideni v veljavnem 
načrtu ravnanja z nepremičnim premoženjem. Skupna vrednost poslov iz prejšnjega 
odstavka lahko znaša največ 20 % skupne vrednosti načrtov iz prejšnjega člena, to je 
največ 114.234,79 EUR. 
 
 
PREDLOG SKLEPA: 
Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Program prodaje finančnega premoženja Občine 
Sevnica za leto 2025. 
 
Izid glasovanja:  
 
PRISOTNIH: 24 
ZA:  24 
PROTI:  0 

 
Sklep je sprejet. 
 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Program prodaje finančnega premoženja 
Občine Sevnica za leto 2025. 
 
 
PREDLOG SKLEPA: 
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Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Sklep o višini enkratne pomoči ob rojstvu otroka v 
Občini Sevnica v letu 2025, ki znaša 500 EUR. 
 
Izid glasovanja:  
 
PRISOTNIH: 24 
ZA:  24 
PROTI:  0 

 
Sklep je sprejet. 
 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Sklep o višini enkratne pomoči ob rojstvu otroka 
v Občini Sevnica v letu 2025, ki znaša 500 EUR. 
 
 
 

Ad 9 
Letni program kulture 

 
 
Uvodno obrazložitev poda: Mojca Sešlar. 
 
Uvodoma je bilo dodano, da se k letnemu programu kulture upošteva amandma zaradi 
povečanja sredstev. Program, pripravljen na podlagi Zakona o uresničevanju javnega interesa 
za kulturo, se izvaja preko KŠTM Sevnica, Knjižnice Sevnica, JSKD Sevnica ter javnega razpisa 
za sofinanciranje ljubiteljske kulture. Javni razpis s področja kulture bo predvidoma objavljen 
21. februarja 2025, skladno s Pravilnikom o vrednotenju programov in projektov ljubiteljske 
kulture. Objavljeni bodo tudi razpisi za kulturno dediščino in druga društva. V nadaljevanju sta 
bili izpostavljeni dve točki, in sicer subvencionirana uporaba prostorov, ki jo bodo lahko koristila 
kulturna društva, kot izvajalci letnega programa kulture (ceniki za uporabo prostorov so 
objavljeni na spletni strani KŠTM Sevnica). Kot drugo, so bila izpostavljena sredstva za letni 
program kulture; dodeljenih je 994.668 €, kar predstavlja 3,3 % celotnega proračuna, kar je pet 
odstotnih točk manj kot v letu 2024. 
 
Stališče odbora: 
Rado Kostrevc, Predsednik odbora za družbene dejavnosti 
Odbor za družbene dejavnosti je obravnaval predlog Letnega programa kulture v občini 
Sevnica za leto 2025, nanj nima pripomb in ga predlaga Občinskemu svetu Občine Sevnica v 
sprejem.  
 
Župan odpre razpravo. 
 
Ni razprave. 
 
 
PREDLOG SKLEPA: 
Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Letni program kulture  v občini Sevnica za leto 2025. 
 
PRISOTNIH: 19 
ZA:  19 
PROTI:  0 
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Sklep je sprejet. 
 
SKLEP:  Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Letni program kulture  v občini Sevnica 
za leto 2025. 
 
 

Ad 10 
Letni program športa 

 
 

Uvodno obrazložitev poda: Mojca Sešlar. 
 
Letni program športa se izvaja na podlagi Zakona o športu, ki določa programe in področja 
športa, ki se sofinancirajo v posameznem koledarskem letu. V skladu s strategijo, sprejeto leta 
2020, se sredstva usmerjajo v programe, upravljanje objektov ter nove investicije, pri čemer so 
v letošnjem proračunu predvidene predvsem investicije v igrišča pri osnovnih šolah. 
Javni razpis za področje športa bo predvidoma objavljen 21. februarja 2025, skladno z Odlokom 
o sofinanciranju letnega programa športa in predlogom razdelitve sredstev. Za razpis je z 
amandmajem namenjenih 206.000 €, kar je 10.000 € več kot v lanskem letu. Predlog razdelitve 
dodatnih sredstev je 5.000 € za netekmovalni šport in 5.000 € za tekmovalni šport. 
Skupna sredstva za področje športa v proračunu znašajo 1.566.430 €, kar predstavlja 5,3 % 
občinskega proračuna, kar je 1 odstotno točko več kot v letu 2024. 
 
Stališče odbora: 
Rado Kostrevc, Predsednik odbora za družbene dejavnosti 
Odbor za družbene dejavnosti je obravnaval predlog Letnega programa športa v občini 
Sevnica za leto 2025, nanj nima pripomb in ga predlaga Občinskemu svetu Občine Sevnica v 
sprejem.  
 
Župan odpre razpravo. 
Ni razprave. 
 
 
PREDLOG SKLEPA: 
Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Letni program športa  v občini Sevnica za leto 2025. 
 
 
PRISOTNIH: 21 
ZA:  20 
PROTI:  0 

 
Sklep je sprejet. 
 
SKLEP:  Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Letni program športa  v občini Sevnica 
za leto 2025. 
 
 

Ad 11 
Poročilo o izdanih listinah Občine Sevnica v letu 2024 
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Občinski odlok o priznanjih vsebuje določilo, da lahko župan Občine Sevnica poleg občinskih 
priznanj, ki se podeljujejo ob občinskem prazniku, ob posebnih priložnostih in dogodkih podeli 
listino Občine Sevnica posameznikom, društvom in organizacijam. O podelitvi listin mora župan 
poročati občinskemu svetu. 
V preteklem letu so bile podeljene listine, kot so navedene v gradivu, zato ta seznam oziroma 
poročilo podajam občinskemu svetu. 
 
Župan odpre razpravo.  
 
Župan je ob tem poudaril pomen spodbujanja posameznikov in organizacij, da se v primeru 
posebnih dosežkov ali prispevkov prijavijo oziroma predlagajo za podelitev listine. Izpostavil je, 
da je pomembno nagraditi in priznati tiste, ki so s svojim delom bistveno prispevali k skupnosti, 
ter jih ob takšnih priložnostih ustrezno nagraditi. 
 
Ni razprave. 
 
UGOTOVITVENI SKLEP: 
Občinski svet Občine Sevnica se je seznanil z Poročilom o izdanih listinah Občine 
Sevnica v letu 2024. 
 
 

Ad 12 
Predlog mnenja lokalne skupnosti o kandidatki za ravnateljico Glasbene šole Sevnica 

 
Župan preda besedo Božidarju Groboljšku, predsedniku Komisije za mandatna vprašanja, 
volitve in imenovanja. 
 
Stališče komisije: 
Božidar Groboljšek, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 
Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja predlaga občinskemu svetu, da poda 
pozitivno mnenje o kandidatki Katji Krnc, profesorici glasbe, za ravnateljico Glasbene šole 
Sevnica. 
 
Župan odpre razpravo. 
Ni razprave. 
 
PREDLOG SKLEPA: 
Občinski svet Občine Sevnica je podal pozitivno mnenje o kandidatki Katji Krnc, profesorici 
glasbe, za ravnateljico Glasbene šole Sevnica. 
 
PRISOTNIH: 21 
ZA:  21 
PROTI:  0 

 
Sklep je sprejet. 
 
SKLEP:  Občinski svet Občine Sevnica je podal pozitivno mnenje o kandidatki Katji Krnc, 
profesorici glasbe, za ravnateljico Glasbene šole Sevnica. 
 

Ad 13 
Odgovori na vprašanja in pobude članov občinskega sveta 
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Župan odpre razpravo.  

Ni bilo podanih pripomb na prejete odgovore. 

Druge razprave ni. 

 

PREDLOG SKLEPA: 
Občinski svet Občine Sevnica je sprejel odgovore na vprašanja in pobude članov občinskega 
sveta. 
 
PRISOTNIH: 23 
ZA:  23 
PROTI:  0 

 
Sklep je sprejet. 
 
SKLEP:  Občinski svet Občine Sevnica je sprejel odgovore na vprašanja in pobude članov 
občinskega sveta. 
 

 

Ad 14 
Vprašanja in pobude članov občinskega sveta 

 

Gorazd Zupanc: 
• Poda pripombo na gradivo v zvezi s proračunom za leto 2025. Na strani 825 je 

najverjetneje samo popravek lanskega besedila, saj je navedena letnica 2024. 
• V imenu krajanov Loke poda pobudo za izboljšanje prometne varnosti. Krajani želijo 

postavitev hitrostnih ovir na odseku občinske ceste od Trubarjevega hrama proti 
železniški postaji (šifra odseka 873801), kjer je cesta res ozka, nekateri pa vozijo zares 
prehitro.   

Božidar Beci: 
• V zvezi z omejitvami hitrosti na posameznih občinskih cestah je potrebno jasno 

opredeliti, kdo te omejitve določa. Poda pobudo, da se Občina Sevnica opredeli, ali je 
za to pristojna določena komisija, posameznik ali nekdo tretji.  

Majda Jazbec: 
• Zanima jo, kdaj bodo dokončane ureditve ceste Žabski most–Žabjek. Ostalo je manj kot 

100 metrov neurejene ceste, ki se je pogreznila.  

Rok Petančič: 
• V zvezi s prejetim odgovorom glede prometnih ureditev pri novih večstanovanjskih 

stavbah na Planinski ga zanima, zakaj še niso realizirane načrtovane posodobitve na 
regionalni cesti Sevnica–Planina pri Sevnici na tem območju. S strani DRSI naj bi bila 
odobrena postavitev t.i. bičev na prehodih za pešce, načrtovan je bil tudi dvig prehodov 
za pešce in ureditev otoka iz smeri Planine.  

• V zvezi z gradnjo večstanovanjskih stavb na Planinski ga zanima tudi, ali je sploh 
zakonito in predvsem primerno, da se tako velike količine blata in kamenja deponirajo 
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na površinah v neposredni bližini ceste. To blato se namreč ob večjih nalivih spira. 
Predlaga, da se ga čimprej odstrani.  

• Pred gradnjo novega krožišča v Šmarju je bila najvišja dovoljena osna obremenitev, iz 
5 ton na 6 ton, na cesti, ki jo domačini imenujejo »čez hrib«. Zanima ga, ali bo po 
zaključeni gradnji večstanovanjskih stavb na Planinski cesti največja dovoljena osna 
obremenitev ponovno 5 ton.  

• Krulejeva cesta je na delu, ki poteka proti križišču do Šmarja, je napokana in se udira. 
Poda pobudo, da se razpoke čimprej sanirajo.  

Tomaž Lisec: 
• Zanima ga, če se je in kako se je Občina Sevnica odzvala na revizijo računskega sodišča 

glede upravljanja z nepremičninami.   
• V imenu Vaškega odbora Boštanj postavi vprašanje, če bo Občina Sevnica pristopila k 

ureditvi lokalne ceste proti Boštanju na območju Globeli in pri družini Androjna, kjer je 
cesta spolzka tudi v sončnem vremenu. Hkrati poda pobudo za pregled cestišča.  

Damjan Žibert: 
• V zvezi z načrtovano energetsko sanacijo občinske stavbe ga zanima, ali je bila vrednost 

projekta določena pavšalno ali gre za seštevek že pridobljenih ponudb. Enako ga 
zanima za načrtovano obnovo strehe občinske stavbe. Prosi še za povratno informacijo 
ali se bo streha menjala tudi na Trškem dvorcu (ki je del občinske stavbe, Glavni trg 
19a) in stavbi, kjer ima prostore KŠTM Sevnica (Glavni trg 19).  

Marko Kotar: 
• Poda pobudo, da se seje občinskega sveta preselijo v konferenčno dvorano Komunale 

Sevnica. Včasih se na sejah dogajajo tudi stvari, ki niso vredne kulturnega hrama.  

Boštjan Repovž: 
• Poda pobudo za vnovično vzpostavitev ukinjenega avtobusnega postajališča na Mirni 

vasi. 
• Poda pobudo, da se pločniki na območju Šentjanža ustrezno poglobijo in prilagodijo za 

dostop z invalidskimi vozički.   

Gregor Korene: 
• Opozori na pešce na cestnem odseku od Tržišča proti Mokronogu pri Kaplji vasi. Ker 

na tem območju ni predvidenih pločnikov predlaga, da se pred pričetkom 
rekonstrukcijskih del na regionalni cesti opozori Direkcijo RS za infrastrukturo na 
potencialno nevarnost.  

 

Ad 15 
Razno 

 
Naslednja seja bo v mesecu marcu. 
 
Vljudno vabljeni na slovesno prireditev ob slovenskem kulturnem prazniku, ki bo potekala jutri, 
6. februarja 2025, ob 18. uri v Kulturni dvorani Sevnica. Na prireditvi bodo podeljene 
Prešernove plakete in priznanja Zveze kulturnih društev Sevnica za dosežke na področju 
kulture. Ob slovenskem kulturnem prazniku vas vabimo na slovesno prireditev, s katero bomo 
obenem obeležili tudi praznik Krajevne skupnosti Boštanj. Dogodek bo potekal 8. februarja 
2025 ob 18. uri v dvorani TVD Partizan v Boštanju. 
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Seja je bila zaključena ob: 19:51 
 
 
Zapisali: 
Eva Urh 
Višja svetovalka splošne službe 
 
Neža Nemec  
Višja svetovalka splošne službe 
    
 
 
                         Srečko Ocvirk 
                             Župan Občine Sevnica  
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